
 

Verslag van de ledenvergadering van de vereniging Oud Barneveld, d.d. 7 
februari 2024. 
Afwezig m.k.:  Mw. Van den Berkt,  dhr. Wim Kap 

1. Het verslag van de ledenvergadering  op 3 mei 2023.  
Er zijn geen opmerkingen n.a.v. het verslag. Het verslag wordt vastgesteld. 

2. Jaarverslag 2024 van de secretaris. 
N.a.v.  dit verslag zijn er geen opmerkingen. Het jaarverslag wordt vastgesteld. 

3. Financieel verslag 2023 van de penningmeester 
Het financieel verslag lag ter inzage op de vergadering. Er zijn geen opmerkingen 
n.a.v. dit verslag. 

4. Verslag van de kascontrolecommissie. 
Mw. Luiten en de heer Hamminga hebben de kascontrole uitgevoerd. Er zijn geen 
onregelma gheden geconstateerd. Aan het bestuur wordt decharge verleend voor 
het gevoerde beleid over 2023. 

5. Benoeming nieuw lid voor de kascontrolecommissie.  
De heer O. Oevering stelt zich beschikbaar en derhalve wordt hij benoemd als lid van 
de kascontrolecommissie 2024, samen met mevrouw Luiten. 

6. Straatnamencommissie. 
Ad Rijneveld vertegenwoordigt het bestuur in de Straatnamencommissie, samen met 
Dick Veldhuizen. Hij doet summier verslag van de namen die voor nieuwe straten 
gebruikt (gaan) worden. Momenteel worden de namen van (voormalige) 
ondernemingen in Barneveld gebruikt. Een volledig verslag van de ac viteiten van 
deze commissie is te vinden in het Jaarverslag 2023.   

7. Benoeming penningmeester/afscheid bestuurslid Co Janssen 
Zoals werd aangekondigd hee  Evelien Overeem besloten te stoppen als 
penningmeester. Evelien is al vele jaren bestuurslid van OB, waarvan alle jaren als 
penningmeester.  Gezien de digitale ontwikkelingen m.b.t. het betalingsverkeer leek 
het haar nu een goed moment om te stoppen. Het bestuur hee  een nieuwe 
penningmeester gevonden in de persoon van de heer Ed Stolten. Evelien blij  lid van 
het bestuur. Het bestuur beschouwt haar als de ‘sociale kant’ van  het 
penningmeesterschap, wat inhoudt dat ze de organisa e/administra e rond o.a. de 
excursies en de jaarlijkse Oud Veluwsche maal jd regelt. Tevens is zij betrokken bij de 
toekenning en uitreiking van de Pluim. 
Bestuurslid Co Janssen is twee jaar geleden toegetreden tot het bestuur maar moet 
helaas afscheid nemen i.v.m. zijn gezondheid. Co hee  zich, i.s.m. Plaatselijk Belang, 
ingezet voor het plaatsen van een plaque e van de synagoge in de Langstraat. Ook is 



hij bezig geweest met de eventuele plaatsing van Stolpersteine. Beide projecten zijn 
nog niet tot een afronding gekomen. Co hee  ook de ledenadministra e onder zijn 
beheer. Het bestuur is hem zeer erkentelijk voor het feit dat hij bereid is de 
ledenadministra e te con nueren. We zijn dankbaar dat Co zich voor dit onderdeel 
van de vereniging wil blijven inze en. Er volgt een warm applaus van de vergadering.  

8. Benoeming nieuw bestuurslid.  
26 Jaar hee  Ad Rijneveld in het bestuur gezeten. Een groot aantal jaren was hij 
voorzi er. Nu is het genoeg. Tijd voor anderen. Ad deelt mee dat hij dankbaar is dat 
hij dit hee  mogen doen. Het bestuur is blij dat het in Bertus van den Berkt een 
nieuw bestuurslid i.c. voorzi er kan benoemen. 
De vergadering stemt in met de benoeming van Bertus van den Berkt, alsmede met 
de benoeming van Ed Stolten d.m.v. een hartelijk applaus.  
Er zijn m.b.t. deze benoemingen geen bezwaren vanuit de vereniging binnen 
gekomen. 

9. Overdracht voorzi erschap.  
De oud-voorzi er overhandigt de hamer aan Bertus. Hem wordt sterkte gewenst voor 
het werk. Michiel Hoenderdaal neemt namens het bestuur afscheid van Ad met een 
toespraak waarin een aantal  wetenswaardigheden worden benoemd.  Ad hee  

jdens zijn bestuurslidmaatschap veel gedaan: hij was lid van de 
Monumentencommissie en van de straatnamencommissie; hij hee  heel veel 
excursies georganiseerd. Ook hee  hij diverse ar kelen in ons blad geschreven.  
Er blij  veel te doen voor de vereniging. Michiel gee  aan dat het bestuur graag de 
lijntjes met Ad warm wil houden en graag gebruik wil blijven maken van de exper se 
van Ad. 
Als afscheidscadeau wordt aan Ad een aantal boeken overhandigd m.b.t. (de 
geschiedenis van) de Oranjes in Nederland.  
Daarop spreekt Ad nog een woord van dank, waarna op verzoek van Ben Bläss staand 
applaus. 
Hierna neemt de nieuwe voorzi er het woord. Hij zal met name als bestuurder te 
werk gaan. Hij Is geboren Barnevelder, werkzaam geweest in het onderwijs en nu 
gepensioneerd maar werkt nog wel een aantal dagen per week. Eigenlijk vindt hij een 
voorzi er van 70 te oud. Het zou mooi zijn als het bestuur jonge mensen zou kunnen 
benoemen. Dat is één van de onderwerpen waar het bestuur zich de komende jaren 
mee bezig zal houden: hoe betrekken we jongeren bij een plaatselijke historische 
vereniging?  
Daarnaast wil het bestuur graag meer gebruik maken van de exper se van leden. Dus 
wie interesse hee  kan zich melden bij de secretaris, na de vergadering. (n.b.: er 
hebben zich 3 leden aangemeld na de vergadering.) 

10. Mededelingen. 
Geen 

11. Rondvraag en slui ng van de vergadering. 
Er wordt geen rondvraag gehouden. De voorzi er sluit de vergadering. 



Voorafgaand aan de ledenvergadering hield de heer Ronald Polak, voormalig 
geschiedenisdocent, een lezing over wat er gebeurde na de bevrijding met de soldaten van 
de Wehrmacht die nog in West-Nederland verbleven. Gingen ze gewoon naar huis? De heer 
Polak hee  in het boek ‘Afgemarcheerd’ de achtergronden van de ontwapening van in totaal 
120.000 Duitsers beschreven. De boeiende lezing van de heer Polak werd ondersteund door 
diverse historische foto’s en films. 

Geke Tijssen-Kraal, secretaris 

 

  


